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Viser til prognoseinntaket for skoleåret 2017/18.
 
VG1 TIP : antall tatt inn = 30. Kan dette tallet økes til 36 ? Da kan vi opprette 3 klasser med 12 elever i hver klasse.
(Dette har vi i år). Vi sikrer ikke bare arbeidsplasser i forhold til dette, men ser også at den enkelte elev blir
ivaretatt på en meget god måte.
Det er viktig å opprettholde vg3 automasjon, og her ser jeg det er forslag om å ta inn 14.
Vi ønsker å øke vg2 HO, slik at det blir to klasser på barne‐ og ungdomsarbeider og to klasser på helsefagarbeider.
Det er viktig øke andel jenter på skolen, spesielt også nå når vi ikke lengre har tilbud på DH.
På vg2 kjøretøy er det tatt inn 24, denne kan økes til 26.
Når det gjelder påbygg med og uten fagbrev, er det tatt inn 60+ 60 elever. Det som eventuelt «skalles av» på
påbygg med fagbrev er viktig blir fylt opp med påbygg vg3 elever (som i år). Vi har god erfaring med blandede
klasser.
Ellers er tallene som ønsket. Har vi kontroll på de hørselshemmede elevene som er søkere på NGV og som skal ha
programfagene hos oss?
Elever som har fått innvilget 2‐ årig løp ligger inne i prognosetallene ?
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